
太阳能背包充电器 带魔术贴充电器 充电器

产品名称 太阳能背包充电器 带魔术贴充电器 充电器

公司名称 深圳市便携电子科技有限公司

价格 1.00/个

规格参数 加工定制:是
品牌:portable
型号:petc-sol01

公司地址 中国广东深圳市宝安区观澜街道新田牛轭岭工业
区8栋6-7楼

联系电话 0086 0755 33075087 13480718575

产品详情

the solar bag can be used to charge mobile phones,mp3 and mp4 etc firstly,choose the 
output cable and the corresponding connector,and then piug into the socket of the electron
ic device the charging staus will be shown in your cell phone

specifications

l solar panel：2.4w

l output：5.5v*4.40ma

l high efficiency: 15 to 17%

l outoput interface:usb



l size: 170*250*6 mm

l weight: 0.4kg

l color:any color(camoflague green/pink ect)

l color of cloth material, we can adjust to your specific requirement

 

 

materials:

solar panel: pet laminated

fabric (waterproof):pvc

accessories:

5connectors: motorola v3; nokia:n70/6210; samsungd800; sony ericssonk750 ect. (we can add c
onnectors like iphone/ipod,blackberry connectors for you, if you need.)

 

packing：：



 

 

carton: 51(l) * 35(w) *30(h) cm

56pcs/carton   

gross weight: 23kg/carton

 

please note：

moq：100pcs except sample

payment: t/t or w/u 

delivery time: in 3~5working days after receive the payment

 

 如有其他问题咨询，欢迎来电或网上联系我们！联系人赵生：18824235101 qq:2355860657

本产品的 型号为 PETC-SOL01， 放电电流是 440MA（A），品牌为 Portable， 充电电流是 1（A），
产品认证为 CEROHSFCC， 加工定制是 是，  
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